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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

We zien in het straatbeeld van onze gemeente steeds meer elektrische voertuigen niet zijnde een

auto, fiets of scooter opduiken. Zo ook de elektrisch step. Wereldwijd is dit een vervoersmiddel dat de

afgelopen jaren flink aan populariteit is gegroeid, en nog steeds groeit. Edoch, veel elektrische steps

mogen, ondanks dat ze ruim verkrijgbaar zijn, volgens de Nederlandse wetgeving niet gebruikt

worden op de openbare weg. Slechts elektrische steps waarbijje zelf moet meesteppen teneinde
vooruit te gaan mogen worden gebruikt en dan nog alleen met een kenteken-plaatje met bijbehorende

vezekering. We horen helaas ook steeds meer geluiden over (bijna) ongelukken met illegale,

onvezekerde elektrische steps. Ook flink opgevoerde steps zijn Roosendaal ogenschijnlijk niet

vreemd. Steps waarmee, vaak door jongeren, snelheden worden gehaald die soms op of voorbij het

niveau liggen van brommers of speedpedelecs, oftewel voertuigen die niet voor niets vezekerd
moeten zijn en waarbij de bestuurder een helm dient te dragen. Desgevraagd geven bestuurders, of
hun ouders, regelmatig aan niet op de hoogte te zijn van de illegaliteit van de gebruikte elektrische

steps. Wij denken dat er mogelijk nog wat te winnen is op het gebied van informatievooziening op dit
dossier. Om illegaal gebruik terug te dringen en om (meer) problemen te voorkomen.

VLP Roosendaal heeft de volgende vragen aan het college:

1. Bent u bekend met het toenemend gebruik van illegale elektrische steps in onze gemeente?

Graag een toelichting.

2. Wordt er in Roosendaal bijgehouden hoeveel incidenten er met elektrische steps zijn? Graag

een toelichting.

3. Wordt er momenteel gehandhaafd om het gebruik van illegale elektrische steps op de openbare

weg in onze gemeente tegen te gaan? Graag een toelichting.

4. Ziet u iets in een lokale of regionale voorlichting over de elektrische step? Graag een toelichting
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met het toenemend gebruik van illegale elektrische steps in onze gemeente? Graag

een toelichting.

Wij zien ook dat op de openbare weg diverse elektrische voertuigen verschijnen die volgens de

wegenverkeerswet niet alt'tjd zijn toegestaan, zoals ook deze sfeps. Op óasrs van waarnemingen en
ervaringen van onze toezichthouders lijkt dit inderdaad toe te nemen.

2. Wordt er in Roosendaal bijgehouden hoeveel incidenten er met elektrische steps zijn? Graag een

toelichting.

Wij kunnen dergelijke incidenten alleen bijhouden als deze ook gemeld worden. Tot op heden ziin bii
ons hierover nauwelijks meldingen bekend.

3. Wordt er momenteel gehandhaafd om het gebruik van illegale elektrische steps op de openbare

weg in onze gemeente tegen te gaan? Graag een toelichting.

De politie is bevoegd om tegen deze stepjes op te treden. Uit navraag bij de politie bliikt dat hun

werkwijze als volgtis. De eersfe keer wordt officiële politiewaarschuwing opgelegd. De tweede keer
wordt proces verbaal opgemaakt en de step in beslag genomen en krijgt men deze ook niet meer

terug.

4. Ziet u iets in een lokale of regionale voorlichting over de elektrische step? Graag een toelichting.

Wij vinden het een goede zaak om via onze eigen communicatiekanalen hier aandacht voor te vragen

en zullen dat dan ook doen. Het betreft hier dan met name een kort artikel met een verwijzing naar de

website van de rijksoverheid waarin de regels rondom elektrische sfeps fe vinden zijn.

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/voertuigen-op-de-weg/bijzondere-bromfiets/elektrische-step
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